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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  d.d. 22 maart 2017 
Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Erik Schellekens (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Marije de 
Groot-Haen (CDA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg), Johan Swaans (VVD), Mark van 
Oosterwijk (Pro Actief Goirle). 
Wethouder Theo van der Heijden. 

Afwezig (met kennisgeving) Burgemeester Mark van Stappershoef, Deborah Eikelenboom (SP), 
Tim Appels (Groep A). 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2017/22-maart/21:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Raadsvoorstel Financiële verordening 2017  
 
Standpunten fracties 
VVD Gaat akkoord met het voorstel. Is blij dat er met 3 gemeenten naar is gekeken, een 

resultaat van intergemeentelijke samenwerking.  
Lijst 
Couwenberg 

Gaat akkoord met het voorstel. Stelt voor dat dit een A-stuk wordt bij de 
raadsvergadering. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Intergemeentelijke samenwerking 
Wethouder Theo van der Heijden doet een mededeling namens de burgemeester. Het college heeft een 
raadsvoorstel gemaakt over intergemeentelijke samenwerking GHO naar aanleiding van de bespreking in 
de commissie AZ van vorige maand en naar aanleiding van het rapport van de rekenkamercommissie 
hierover. Het college stelt voor dit raadsvoorstel ineens te behandelen in de raadsvergadering van 11 
april.  
 
CDA vraagt of het klopt dat Hilvarenbeek zich zou willen aansluiten bij de Kempengemeenten. Hoe 
verhoudt dit zich tot de samenwerking met Oisterwijk en Goirle?  
Wethouder Theo van der Heijden zal deze vraag onder de aandacht van de burgemeester brengen, het 
antwoord kan mogelijk in een raadsinformatie worden medegedeeld.   
 
4. Verslagen commissie Algemene Zaken van 13 februari 2017 (vertrouwelijk ter inzage bij griffier) 

en 15 februari 2017 
De verslagen van de commissies worden ongewijzigd vastgesteld.  
De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
Toezegging 3: het CDA vraagt de toezegging ten aanzien van de publieke uitgangspunten te handhaven.  
Toezegging 4: de PvdA heeft in mei 2016 een vraag gesteld over het fair trade beleid van de gemeente 
Goirle en geeft aan dat het tijd is voor een antwoord. De toezegging handhaven.  
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5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders  
Er zijn geen inlichtingen van het college. 
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouder 
Lijst Riel-Goirle geeft aan dat in de commissie Ruimte door het CDA de volgende vraag is gesteld: "Is er 
een mogelijkheid om camera's in het buitengebied te plaatsen om zodoende de veiligheid van het 
buitengebied te verbeteren"?   
Via de lijst van toezeggingen zal de vraag worden doorgegeven aan de burgemeester.  
 
7. Stukken ter kennisname (zie bijlage) 
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname. 
 
8.        Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:40 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken 
van de gemeente Goirle in haar vergadering van 17 mei 2017.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ  22 maart 2017 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1 22-03-2017 CDA vraagt of het klopt dat gemeente 
Hilvarenbeek zich zou willen aansluiten 
bij de Kempengemeenten. Hoe verhoudt 
dit zich tot de intergemeentelijke 
samenwerking Goirle, Hilvarenbeek, 
Oisterwijk?  

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

 Wethouder Theo van der Heijden geeft in de 
commissievergadering aan dat het 
antwoord  mogelijk in een raadsinformatie kan 
worden medegedeeld. 

2 22-03-2017 CDA vraagt naar de mogelijkheid om 
camera's in het buitengebied te plaatsen 
om zodoende de veiligheid van het 
buitengebied te verbeteren.  

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

 Als daar aanleiding voor is kan cameratoezicht 
ingezet worden. Dat geldt ook voor het 
buitengebied. Het inzetten van camera's voor 
opsporingsdoeleinden is een bevoegdheid van het 
OM 

3 11-1-2017 Informatieveiligheid en veiligheid: 
Afgesproken wordt dat via de 
agendacommissie gekeken wordt naar 
de mogelijkheid om in een 
informatiebijeenkomst met  de  
gemeenteraad nader te kijken naar 
vragen over informatieveiligheidsbeleid 
en privacy waardoor de risico's kunnen 
worden beperkt. 

agendacommissie  Staat op lijst met mogelijke thema-avonden 
agendacommissie 

4 23-11-2016 Raadsvoorstel marktverordening en 
marktgeldenverordening: bekijken of de 
kostentoerekening op het juiste niveau 
plaatsvindt. 

Wethouder Theo 
van der Heijden 

 We gaan het komende jaar gebruiken om de 
inkomsten en uitgaven te evalueren. 



 
 
Bladnummer Datum 
 22 maart 2017 

 

5 23-11-2016 CDA vraagt of het college de 
uitgangspunten voor de onderhandeling 
over De Bakertand met  de raad wil 
delen.  In lijn met de eerdere toezegging 
in de raad wordt in één van de 
eerstvolgende commissies AZ informatie 
aangeboden, waar de gevraagde 
informatie bij zit.    

Burgemeester 
Mark van 
Stappershoef 

1ste kwartaal 2017 Deze toezegging is afgedaan 

 
 
  


